
Roaldsida veglag 

STYREPROTOKOLL NR 2- 2023 

Dato: 16.02.2023 

Deltakere: Ann-Kristin Tveten, Dagfinn Helsem, Nils Einar Ringstad, Dag Nikolai Ryste og Odd 

Christian Øverland.  

Sted: Møtet ble avviklet på Teams 

 
SAK: 1 
ÅRSMØTET 2023 
Styret diskuterte forberedelser og gjennomføring av veglagets årsmøte. 
 
VEDTAK: 
Årsmøtet avvikles i Varmestova, Strandafjellet skisenter onsdag 5. april 2023, kl 18.00. Innkalling og 
øvrige årsmøtedokumenter sendes til medlemmene per mail senest 5. mars. Dokumentene 
publiseres også ut på veglagets hjemmeside www.roaldsida.no 
 
 
 
SAK: 2 
PLAN FOR VEGVEDLIKEHOLD 2023 
Styret diskuterte plan for vegvedlikehold kommende sesong. I 2022 er det uført vedlikehold i bakken 
i Økslevegen og gjennom kulverten, i Hjellhaugmarka fra avkjørselen fra Økslevegen og frem til nr 61, 
samt ned mot nr 76 og i Orrehaugen fra avkjørselen fra Økslevegen og ned til Snusgjølet. 
 
VEDTAK: 
I 2023 planlegges vegvedlikehold i Økslevegen vest for bommen, sideveger til Økslevegen og 
Hjellhaugmarka, samt eventuelle andre mindre områder. Planen evalueres i løpet av våren 2023, når 
snøen er borte.  
 

 
 
SAK: 3 
BRØYTEAVTALEN  
Styret diskuterte mulige endringer i gjeldende brøyteavtale. Flere medlemmer har også kommet med 
innspill og foreslått endringer i dagens praksis. Endringer i avtalen kan gjøres i perioden fra april til 
juni hvert år. 
 
VEDTAK: 
Ann Kristin og Nils Einar tar styrets diskusjon og medlemmenes forslag om endringer inn i det videre 
arbeidet med å revidere brøyteavtalen.  
 
 
 
SAK: 4 
SKILTING I VEGLAGETS OMRÅDE 

http://www.roaldsida.no/


Et medlem har henvendt seg til styret og påpekt at hyttenumrene ikke følger en logisk (normal) 
rekkefølge langs sidevegene. Man finner f.eks numrene 6, 8 og 10 samt 30 og 32 i en sideveg og 3, 5 
og 7 og 20 en helt annen plass. Dette gjør det vanskelig bl.a for besøkende å finne fram til riktig 
hytte. Medlemmet oppfordrer derfor veglaget til å sette opp vegskilt som viser hvilke hyttenummer 
som ligger langs de aktuelle sidevegene. 
 
VEDTAK: 
Styret er enig i at nummereringen er ulogisk og kan gjøre det vanskelig for ukjente å finne fram. 
Styret mener likevel ikke at veglaget skal engasjere seg i oppsetting av vegskilt som foreslått. 
 
 
 
 
SAK: 5 
MEDLEMSBETALING 
Et medlem har henvendt seg til styret og bedt om å slippe å betale brøytekostnader (og andre 
kostnader) fullt ut. Vedkommende har av helsemessige årsaker ikke lenger samme mulighet til å 
komme seg til hytta som tidligere.  
 
VEDTAK: 
Vegloven, som veglagets vedtekter bygger på, sier ikke noe om hvordan man kommer seg til hytta, 
eller hvor ofte den blir brukt, men at alle medlemmer er solidarisk ansvarlig for kostnadene som 
påløper i veglaget. Styret konkluderer derfor med at vedkommende må betale sin andel av 
kostnadene på lik linje med øvrige medlemmer i veglaget. 
 
 
 
SAK: 6 
TVIST OM VEDTEKTENES §13 ANLEGGSAVGIFT 
Veglaget har fått melding fra jordskifteretten om at Mivo og Roalden Skigard har endret sin påstand 
om at veglagets vedtekters §13 er ugyldig, til at det ikke kan/er vanskelig å påvise skader som følge 
av anleggsarbeidene.  
 
De har også meldt at rettsmekling ikke er aktuelt for Mivo og Roalden Skigard. 
 
VEDTAK: 
Styreleder informerer veglagets prosessfullmektig om styrets diskusjon. 
 

 

SAK: 7 
REGNSKAPSSTATUS 
Per 16.2.2023 har veglaget kr 895 000,- på bankkonto. Innbetalt anleggsavgift utgjør kr 105 000,- av 

dette beløpet. 

 

Ubetalte krav ihht vedtektenes § 13 Anleggsavgift utgjør til sammen kr 210.000. Av dette er kr 

195.000 knyttet til tvisten med Roalden Skigard AS og Mivo AS. I tillegg er det 4 medlemmer som ikke 

har betalt for brøyting vinteren 22/23. 

 

VEDTAK: 

Informasjonen om regnskapsmessig status tas til orientering 



 

 

SAK: 8 
NYTT REGNSKAPSPROGRAM 
Ann Kristin informerte om anbefalte aktuelle regnskapsprogrammer for veglaget. 
 
VEDTAK: 
Ann Kristin tester regnskapsprogrammene Fiken og Visma e accounting , og informerer styret senere 
om sine erfaringer og vurderinger.  
 

 

SAK: 9 
KASSER MED BEREDSKAPSAND 
Nils har innhentet pristilbud på egnede sandkasser. Styret fortsatt diskusjonen om eventuelle 
praktiske utfordringer knyttet til «driften» av sandkassene.   
 
VEDTAK: 
Saken avsluttes. Veglaget går ikke til anskaffelse av sandkasser som beskrevet 
 

 

SAK: 10 
MEDLEMSREGISTERET  
For å sikre effektiv og riktig kommunikasjon med medlemmene i veglaget skal styret iflg vedtektenes 
§7.4 (9) Til enhver tid ha utarbeidet og ajourført oversikt over veglagets medlemmer. For å innfri 
dette punktet i vedtektene har styret laget et skjema som er sendt til samtlige medlemmer. Etter to 
purringer er det fortsatt ca 20 medlemmer som ikke har svart på forespørselen om 
kontaktinformasjon. 
 
VEDTAK: 
Det sendes ny purring til de av medlemmene som fortsatt ikke har registrert sin kontaktinformasjon. 
 

 

SAK: 11 
STYRETS MØTEPLAN 
Neste styremøte skal etter planen avvikles 23.3. 2023. Det må fastsettes ny dato for dette møtet.  
 
VEDTAK: 
Neste styremøte avvikles torsdag 30.3.2023 


